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W imieniu mieszkanc6w miasta proszQ o informacjq i ewentualne podjqcie

dzialari.

Mieszkan cy Zazamcza, mieszkajqcy blisko przej Scia pieszo-rowerowego

na ulicy Promiennej, dostrze gajq, Le wieczorami z tego przej5cia korzystajE

wlaSciciele/kierowcy kladow. St4d pytanie, czy sE do tego uprawnieni? Czy je51i ich

obecnoSi w przejSciu stwarza niebezpieczefistwo dla pieszych i rowerzystoq mozna

podjqi konkretne dzialania, by uniemozliwii takie przejazdy?
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